
 

 

Zápis z jednání 
Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 

č. 2/2018 konaného dne 1. února 2018 
 
 Přítomni: 
1. Maděra Jiří 9. Fabeš Roman 
2. Vítková Věra 10. Herbrych Josef (místopředseda) 
3. Máca Stanislav 11. Pátek Radek 
4. Kovanda Bohumil 12. Bičík Lukáš 
5. Kobrlová Bohumila (předsedkyně) 13. Koutníková Miroslava 
6. Švec Pavel 14. Matula Josef 
7. Křivánek Roman 15. Ubr Kamil (tajemník) 
8. Ptáček Jaroslav  
 
Nepřítomni (omluveni): 
1. Šimečková Eva 
 
Hosté: 
1. Vlachová Alena (OŠMS) 
 
Program jednání: 
1. Zahájení jednání; 
2. Schválení programu a zápisu; 
3. Informace o bodech projednaných v radě kraje; 
4. Informace o schváleném rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2018; 
5. Informace o schválených grantových programech z Fondu Vysočina na rok 2018 z oblasti 

školství, mládeže a sportu; 
6. Diskuze a různé; 
7. Závěr. 
 1. Zahájení jednání 
Bohumila Kobrlová, předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Kraje Vysočina (dále jen „VVVZ“) přivítala všechny přítomné a zahájila jednání. Dle počtu přítomných členů konstatovala, že je VVVZ usnášeníschopný. 
 2. Schválení programu a zápisu 
Předsedkyně přednesla návrh programu jednání, který byl 13 hlasy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 13 hlasy schválen.  3. Informace o bodech projednaných v radě kraje 
Kamil Ubr podal informace o materiálech odboru školství, mládeže a sportu projednávaných 
na zasedání Rady Kraje Vysočina č. 1/2018, č. 2/2018, č. 3/2018 a 4/2018 konaných v období od 9. 1. 2018 do 30. 1. 2018. Podrobnější informace o projednávaných materiálech lze získat na: http://www.kr-vysocina.cz/2017/ds-303558/p1=86249 
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Během jednání dorazil místopředseda výboru Josef Herbrych.  
Usnesení 03/02/2018/VVVZ Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina bere na vědomí 
informace dle materiálů projednávaných v Radě Kraje Vysočina. Usnesení bylo přijato 13 hlasy (0 proti, 1 se zdržel). 
 4. Informace o schváleném rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2018 
Alena Vlachová okomentovala podkladový materiál. Rozpočet byl schválen na zasedání zastupitelstva kraje dne 12. 12. 2017 a byl zastupitelstvu předložen ve formě 3 materiálů: 1) Rozpočet kraje na rok 2018 – číselná část, která prochází procesem schvalování včetně 
závazných ukazatelů zřizovaných příspěvkových organizací Kraje Vysočina 2) Rozpočet kraje 2018 – včetně komentáře 
3) Přílohy k Rozpočtu kraje 2018 Bližší informace lze získat na webových stránkách kraje: https://www.kr-vysocina.cz/rozpocet-kraje-vysocina-na-rok-2018/d-4084424/p1=85821 
  
Lukáš Bičík vznesl dotaz na žádost Regionální fotbalové akademie Kraje Vysočina. Kamil Ubr odpověděl, že akademie požádala o navýšení dotace o 150 tis. Kč z důvodu navýšení cen u stravy. Tato žádost byla konzultována s členy rady kraje. Požadavek kraje je, že akademie musí 
předložit celkový rozpočet. Částka alokovaná v rozpočtu kraje na rok 2018 je připravena pro školní rok 2018/2019. Smlouva o poskytnutí dotace v současné době ještě není uzavřena. 
 Usnesení 04/02/2018/VVVZ Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
informace o schváleném rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2018. 
Usnesení bylo přijato 14 hlasy (0 proti, 0 se zdržel).  5. Informace o schválených grantových programech z Fondu Vysočina na rok 2018 

z oblasti školství, mládeže a sportu 
Kamil Ubr okomentoval podkladový materiál.  
Pro rok 2018 je připraveno vyhlášení stejných grantových programů jako v roce 2017.  Sportujeme 2018 - účelem poskytovaných finančních prostředků je zajistit spolufinancování 
dlouhodobých sportovních a tělovýchovných aktivit dětí a mládeže v regionu. Spolufinancování činnosti se týká subjektů působících v Kraji Vysočina v oblasti sportu a tělovýchovy, škol a školských zařízení. Finanční podpora je určena především na pravidelné celoroční sportovní 
aktivity dětí a mládeže se zaměřením na rozvoj všeobecných pohybových dovedností, na zvýšení pravidelného provozování sportu a tělovýchovy jako modelu zdravého životního stylu, na podporu 
sportovních klubů a tělovýchovných jednot pracujících s mládeží v souladu s Programem rozvoje Kraje Vysočina. Celková alokace je ve výši 2,5 mil. Kč. Sportoviště 2018 - účelem poskytovaných finančních prostředků je zajistit spolufinancování 
sportovišť především při jejich výstavbě a údržbě. Finanční podpora má přispět ke zlepšení podmínek pro sportovní vyžití nejširší veřejnosti z řad občanů našeho kraje. Výše uvedené aktivity 
je možné kombinovat s pořízením sportovního vybavení sportovišť. Avšak účelem poskytovaných prostředků není samotné pořízení sportovního vybavení. Celková alokace je ve výši 3 mil. Kč. Jednorázové akce 2018 - účelem poskytovaných finančních prostředků je zajistit 
spolufinancování krátkodobých akcí (trvajících max. 1 měsíc) jednorázového charakteru (s jasně vymezeným začátkem a koncem) uskutečňovaných v Kraji Vysočina. Podpořeny budou pouze 
neziskové akce. Důraz je kladen na prvek dobrovolnosti a rozvoje občanské společnosti. Upřednostňovány budou akce, při nichž se účastníci aktivně zapojí do programu. GP je rozdělen do dvou podprogramů. Celková alokace je ve výši 1,2 mil. Kč. 
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Bohumil Kovanda vznesl dotaz, zda navržené alokace jsou dostačující. Kamil Ubr odpověděl, že ano, u všech GP je převis žádostí. Dále vznesl dotaz na alokaci u kapitoly rozpočtu „Základní 
umělecké školy“. Kamil Ubr odpověděl, že pro rok 2018 je navržena částka ve výši 1 mil. Kč. Obdobně to bylo i v minulém roce. Předložené žádosti tuto částku převyšovaly, avšak některé z nich nesplnily podmínky programu a nemohly být financovány. Dále informoval, že ORR 
připravuje seminář, kde budou podány bližší informace ke všem vyhlašovaným GP. Josef Herbrych upozornil na špatnou částku u podpor GP Sportujeme a Sportoviště.  6. Diskuze a různé 
Kamil Ubr podal informace ze zasedání Komise Rady AKČR pro školství a sport. Na zasedání byla projednána tato témata: revize společného vzdělávání, povinná docházka předškoláků v mateřských školách, povinnost přijímat děti mladší tří let do mateřských škol a reforma 
financování školství. Roman Fabeš vznesl dotaz na téma pověřenců u GDPR. Kamil Ubr odpověděl, že toto téma nebylo projednáno. Pavel Švec vznesl dotaz na postup prací u demolice a 
výstavby pavilonu B, rekonstrukce pavilonu A a tělocvičny Střední průmyslové školy Třebíč. Kamil Ubr odpověděl, že stavební práce probíhají dle harmonogramu.  
 Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 8. března 2018 od 14:30 hodin v sídle 
Krajského úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost A 3.15.   

7. Závěr 
Bohumila Kobrlová, předsedkyně VVVZ, poděkovala všem přítomným a ukončila jednání. 
  Mgr. et Mgr. Bohumila Kobrlová 
předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina  
  RNDr. Kamil Ubr 
tajemník Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina  
  
  Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová dne 1. února 2018. 


